
Z A P I S N I K 

sa 39. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, održane 14. srpnja 2020. godine u 
prostorijama Grada Labina, Titov trg 11 – Velika vijećnica sa početkom u 10,00 sati.  
 
Sjednicu je otvorila Eni Modrušan, predsjednica Gradskog vijeća koja je sjednici i 
predsjedavala. Pozdravlja sve prisutne te navodi da je nakon izvršene prozivke utvrđeno da 
sjednici Vijeća od ukupno 17 vijećnika u 10,00 sati prisustvuje 12 vijećnika i to: Valdi Gobo 
(SDP), Renata Kiršić (nezavisna vijećnica), Đulijano Kos (IDS – HNS – HSU), Darko Martinović 
(KLGB nositelja Silvana Vlačića), Alda Miletić (IDS-HNS-HSU), Dean Milevoj (IDS-HNS-HSU), 
Nevina Miškulin (KLGB nositeljica: Nevina Miškulin), Eni Modrušan (IDS-HNS-HSU), Silvano 
Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Tanja Pejić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Alenka 
Verbanac (IDS-HNS-HSU), Vesna Šćira Knapić (IDS-HNS-HSU) . 
  
Vijećnici Nenad Boršić (HDZ), Željko Ernečić (SDP), Ivan Peršić (IDS-HNS-HSU) i Daniel 
Mohorović (SDP) opravdali su izostanak sa sjednice.  
  
Nakon položene prisege vijećnika Deana Nestorovića (IDS-HNS-HSU) u 10,10 sati, Vijeće 
nastavlja rad sa 13 vijećnika. 
Vijećnica Vesna Šćira Knapić (IDS-HNS-HSU) je napustila sjednicu u 12,00 sati, te Vijeće 
nastavlja rad sa 12 vijećnika. 
 
Pored vijećnika Gradskog vijeća sjednici su prisustvovali: Valter Glavičić, Gradonačelnik 
Grada Labina, Federika Mohorović Čekada, zamjenica Gradonačelnika, Zoran Rajković, 
zamjenik Gradonačelnika, Loreta Blašković, pročelnica Upravnog odjela za poslove 
Gradonačelnika, Gradskog vijeća i opće poslove, Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog 
odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju, Marija Kadoić 
Balaško, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije, Donald Blašković, pročelnik 
Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom, Borjan Batagelj, 
pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Alek Dragojević, pročelnik Upravnog 
odjela za gospodarstvo i EU projekte, Nino Bažon, viši stručni suradnik za informiranje, Dolores 
Sorić, direktorica TD LABIN STAN d.o.o. Labin,  Dalibor Zupičić, direktor TD LABIN 2000 d.o.o. 
Labin, Dino Škopac, direktor TD VODOVOD d.o.o. Labin, Darko Vitasović, zapovjednik Javne 
vatrogasne postrojbe Labin, Siniša Verbanac, tajnik Sportske zajednice Grada Labina, Robi 
Selan, Katarina Šoštarić Perković, Branko Biočić, Tanja Škopac, predstavnici tiska, Silvana 
Fable, Mario Franković, Radio Labin, predstavnici medija.  
 

Predsjednica Vijeća Eni Modrušan, konstatira da je prema izvršenoj prozivci od ukupno 17 
vijećnica i vijećnika, prisutno njih 12, te Vijeće ima potreban kvorum pa može punovažno 
raspravljati i odlučivati. Pozdravlja sve prisutne, kao i slušatelje Radio Labina i otvara Aktualni 
sat.  
 

Obzirom da nije bilo vijećničkih pitanja, Eni Modrušan, predsjednica Vijeća zaključuje Aktualni 

sat te u smislu članka 54. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Labina utvrđuje da nije bilo 

primjedbi na predloženi dnevni red 39. redovne sjednice Gradskog vijeća. 

Temeljem čl. 54. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Labina, Eni Modrušan, predsjednica 

Vijeća, predlaže dopunu dnevnog reda koja se odnosi na „Donošenje Odluke o početku 

mirovanja vijećničkog mandata i početku obnašanja vijećničke dužnosti zamjeniku vijećnika“ 

te predlaže da navedeni prijedlog Odluke bude 1. točka dnevnog reda. 

Utvrđuje se da je Vijeće glasovanjem 12 „ZA“ jednoglasno prihvatilo prijedlog za dopunu 

dnevnog reda koja se odnosi na „Donošenje Odluke o početku mirovanja vijećničkog mandata 

i početku obnašanja vijećničke dužnosti zamjeniku vijećnika“. 



Eni Modrušan, predsjednica Gradskog vijeća temeljem čl. 54. Poslovnika Gradskog vijeća 

Grada Labina objavljuje Dnevni red 39. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina uz 

prihvaćenu dopunu Dnevnog reda.  

AD.1. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na prvu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke o 

početku mirovanja vijećničkog mandata i početku obnašanja vijećničke dužnosti zamjeniku 

vijećnika“. 

Predlagatelj za prvu točku dnevnog reda je Mandatna komisija Gradskog vijeća. 

Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Renata Kiršić, predsjednica Mandatne komisije 

Gradskog vijeća. 

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu.  

Nema rasprave. 

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 12 „ZA“ jednoglasno donijelo „Odluku o početku mirovanja vijećničkog 

mandata i početku obnašanja vijećničke dužnosti zamjeniku vijećnika“. 

Dean Nestorović daje svečanu prisegu na obnašanje dužnosti vijećnika Gradskog vijeća 

Grada Labina. 

AD. 2.a) 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na drugu a) točku dnevnog reda „Usvajanje 

Zapisnika sa 37. izvanredne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina“.  

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ jednoglasno usvojilo Zapisnik sa 37. izvanredne sjednice 

Gradskog vijeća Grada Labina. 

AD. 2.b) 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na drugu b) točku dnevnog reda „Usvajanje 

Zapisnika sa 38. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina“.  

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ jednoglasno usvojilo Zapisnik sa 38. redovne sjednice Gradskog 

vijeća Grada Labina. 

AD.3. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na treću točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o prihvaćanju Izvješća o poslovanju TD Labin stan d.o.o. Labin za 2019. godinu“. 
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Dolores Sorić, direktorica TD Labin stan d.o.o. 
Labin. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Dean Milevoj (IDS-HNS-HSU), Tanja Pejić (KLGB nositelja 
Silvana Vlačića) i Darko Martinović (KLGB nositelja Silvana Vlačića). 
 
Dean Milevoj (IDS-HNS-HSU) uvodno navodi da potpuno podržava donošenje Zaključka o 
prihvaćanju Izvješća o poslovanju TD Labin stan d.o.o. za 2019. godinu. Navodi da je Izvješće 
rađeno na koncizan i razumljiv način, da je u prvom dijelu prikazano financijsko izvješće, 
sastavljeno u skladu sa svim računovodstvenim propisima Republike Hrvatske. U drugom 



dijelu da je prikazano izvješće o stanju društva također na jedan kvalitetan i sažet način gdje 
se u kratko navode opći podaci o društvu, organizacija društva i struktura radne snage te 
djelatnost društva po vrstama aktivnosti. Ističe da bi od svih aktivnosti kojima se društvo, na 
čelu sa gđom. Dolores Sorić, u okviru svoje djelatnosti bavi, a to da je upravljanje 
nekretninama, da bi naročito istaknuo i pohvalio rezultate koji su postignuti u energetskoj 
obnovi višestambenih zgrada. Dodaje da je na području upravljanja Labin stana d.o.o. do 
2019. godine, ukupno obnovljeno 81 zgrada, a samo tijekom 2019. godine 14 zgrada. Dodaje 
da je bitno naglasiti da je značajan dio troškova obnove sufinanciran sredstvima Europske 
unije i Fonda za zaštitu okoliša i energetske učinkovitosti. Navodi da svakako podržava 
donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o poslovanju TD Labin stan d.o.o. Labin za 2019. 
te dodaje da ujedno želi postaviti pitanje gđi. Dolores Sorić vezano uz energetsku obnovu 
obiteljskih kuća. Pojašnjava da je poznato da je Fond za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost 25. lipnja 2020. godine objavio javni natječaj za sufinanciranje troškova 
energetske obnove obiteljskih kuća te postavlja pitanje gđi. Dolores Sorić da li  ih može kratko 
izvijestiti o uvjetima natječaja i o tome da li će Labin stan d.o.o. kao gradsko poduzeće 
učestvovati u nekoj vrsti konzalting usluge građanima Grada Labina kod izrade tehničke 
dokumentacije i ostale dokumentacije potrebne kao prilog za prijavu na natječaj. 
 
Tanja Pejić (KLGB nositelja Silvana Vlačića) navodi da u financijskom izvješću stoji da 
zadržana dobit iznosi 208 i nešto tisuća kuna te da ju zanima na koji se način inače upravlja 
tom dobiti odnosno na koji se način ona prije koristila i za što se ona planira koristiti obzirom 
da nije navedena odluka o planu upravljanja zadržanom dobiti. 
 
Darko Martinović (KLGB nositelja Silvana Vlačića) navodi da je izvješće kao izvješće korektno 
napravljeno, da se puno radi no on da je htio čuti jedan detalj više a što da nije direktno 
involvirano unutar samog izvješća no da misli da direktorica može to iznijet te da je nešto već 
iznio njegov prethodnik. Navodi da se radi o tome da ide jedan novi natječaj za vlasnike 
privatnih objekata te traži da se malo razjasni radi medija i slušatelja, ako direktorica ima 
podrobnije informacije o tome što slijedi, kako slijedi, te dodaje da se zna da su rokovi negdje 
do rujna no da ipak ljudi dobe malo cjelovitiju informaciju. 
 
Dolores Sorić, direktorica TD Labin stan d.o.o. Labin zahvaljuje na pitanjima te navodi da 
obzirom se dva pitanja odnose na natječaj za obiteljske kuće, da će najprije odgovoriti na to 
pitanje. Objašnjava da je raspisan javni poziv krajem lipnja, da je negdje oko 203 milijuna kuna 
na raspolaganju iz  nacionalnih sredstava odnosno sredstava Fonda za zaštitu okoliša, dva 
mjeseca da je dan rok za pripremu dokumentacije, a natječaj da će krenuti 1. 09. te da će biti 
on line. Dodaje da se TD Labin stan d.o.o. ponudio za konzultantske usluge građanima koji 
žele a nisu u mogućnosti sami odraditi natječaj da se jave te dodaje da će biti sretni ukoliko 
nekome mogu pomoći i prijaviti njegovu kuću za obnovu. Dodaje da ono što bi valjalo izdvojiti 
je da tim natječajem građani mogu obnoviti toplinsku izolaciju vanjske ovojnice, da je 
maksimalno prihvatljiv iznos, opravdani trošak do 100.000,00 kuna od čega bi bilo 
sufinancirano 60% što da znači da se za obnovu fasade ili vanjske ovojnice može povući 
60.000,00 kuna. Nadalje navodi da je druga mjera zamjena vanjske stolarije gdje je također 
maksimalan trošak 100.000,00 kuna, sufinanciranje 60%, što da znači da se za zamjenu 
stolarije može ostvariti sufinanciranje opet na razini 60.000,00 kuna. Navodi da su to dvije 
najčešće mjere koje odrađuju građani te da se za te dvije mjere može dobiti maksimalno 
120.000,00 kuna. Ukoliko se prijavi jedna od tih mjera, tada da se građani mogu prijaviti i na 
četiri ostale mjere a to da su sunčani toplinski sustavi, kotlovi na palete, dizalice topline i foto 
naponski sustavi. Za sunčane toplinske sustave da se može dobiti maksimalno 21.750,00 kuna 
kao i za kotlove na palete, a ako građani ugrađuju dizalice topline maksimalan iznos 
sufinanciranja da je 29.250,00 kuna, a za foto naponski sustav da je maksimalna vrijednost 
50.750,00 kuna. Nadalje navodi da se građani slobodno mogu javiti u Labin stan d.o.o. gdje 
im se može odraditi prijava kompletno ili djelomično, kako građani žele. Dodaje da obzirom 
trenutno nema natječaja za višestambene zgrade, da su u mogućnosti odraditi nešto po pitanju 
natječaja za obnovu obiteljske kuće. Na pitanje o zadržanoj dobiti odgovara da je to kumulirana 



zadržana dobit od trenutka kada je poduzeće formirano, od 1998. godine do danas. Svake 
godine da Skupština donosi odluku što će sa zadržanom dobiti. Dodaje da Skupštinu imenuje 
ovo Gradsko vijeće ili sada Gradonačelnik, a vlasnik da odlučuje što će s zadržanom dobiti. 
Skupština da je tijekom svih ovih godina donijela odluku da se ta dobit prenese na zadržanu 
dobit. Taj novac da se koristio za tekuće poslovanje tvrtke. Ponavlja da se radi o kumuliranoj 
dobiti od dana kada se poduzeće formiralo pa do današnjeg dana.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ jednoglasno donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o 

poslovanju TD Labin stan d.o.o. Labin za 2019. godinu. 

AD.4. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na četvrtu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o prihvaćanju Izvješća o poslovanju TD Vodovod d.o.o. Labin za 2019. godinu“. 
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dao je Dino Škopac, direktor TD Vodovod d.o.o. Labin. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Tanja Pejić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Silvano Vlačić 
(KLGB nositelja Silvana Vlačića) i Darko Martinović (KLGB nositelja Silvana Vlačića). 
 
Tanja Pejić (KLGB nositelja Silvana Vlačića) zahvaljuje na prezentaciji, navodi da ima četiri 
pitanja te moli da joj se odgovori na sva pitanja ukoliko su izvjestitelju poznati podaci, u 
suprotnom moli odgovor napismeno. Postavlja prvo pitanje navodeći da u Izvješću stoji da je 
1937. izgrađen magistralni cjevovod i ta godina da se uzima kao početak vodoopskrbe 
Labinštine pa navodi da je zanima kolika je kilometraža tog cjevovoda i koliko se kilometara 
zamijenilo do kraja 2019. ukoliko je izvjestitelju poznat taj podatak. Također postavlja pitanje 
od kojeg su materijala cijevi koje prevladavaju sada u tom ukupnom cjevovodu. Postavlja drugo 
pitanje navodeći da je prošle godine zabilježeno ukupno 134 kvara na cjevovodima od čega 
najviše na PVC cijevima i to 81 kvar te navodi da je zanima zašto dolazi do takvih kvarova 
upravo na PVC cijevima. Treće pitanje da se odnosi na kvalitetu vode te navodi da u izvješću 
piše da se ispitivanje kvalitete vode provodi u internom laboratoriju Vodovoda kao i preko 
Zavoda za javno zdravstvo pa pita da li su ikada rađene kontrole kvalitete vode od neke druge 
nezavisne institucije te također navodi da se želi nadovezati na miris vode, da je prije dvije 
godine bio miris na Domestos, a u zadnje vrijeme da očito nema samo ona poremećaj njuha i 
da vidi da se dosta ljudi žali te da se jako osjeti miris na plijesan. Pita kako može voda biti 
zdravstveno ispravna ako ima miris jer da voda po nekakvoj definiciji ne smije imati miris te 
dodaje da valjda to vrijedi i za Vodovod Labin. Ujedno navodi da voda ima miris i okus te da je 
moguće da je to dobro za ten, ali da ne vjeruje da je za piće. Postavlja četvrto pitanje navodeći 
da u izvješću o promjenama kapitala stoji zadržana dobit u iznosu od milion četiristosedam i 
nešto kuna, a neto dobit da je od 2019. pripisana povećanju kapitala i rezervi pa navodi da je 
zanima na koji se način koristila ta zadržana dobit odnosno na koji se način planira koristiti, da 
li za kvalitetu poslovanja, na smanjenje cijene te moli da joj se odgovor dostavi i pismeno. 
 
Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića) navodi da ima samo jedno pitanje i to 
računovodstvene prirode. Kod rezultata poslovanja da se vidi da je rezultat prije oporezivanja 
163 tisuće i skoro 800 kuna a porez na dobit da je 91 tisuću što da pokazuje da, prema 
njegovom izračunu, postoji porezno nepriznatih troškova od nekih 200.000,00 kuna. Postavlja 
pitanje koji su to porezno nepriznati troškovi a ukoliko izvjestitelj ne može na to sada odgovoriti 
da može i pismeno. 
 
Darko Martinović (KLGB nositelja Silvana Vlačića) navodi da ga zanima obzirom da je unutar 
poduzeća i odvoz fekalija i svega ostalog, koliko se čeka na odvoz septičkih jama. To da je 
već jednom aktualizirano, da je nabavljen novi kamion te da se vidi što je s time jer da postoje 



pritužbe. Da još uvijek nije puni broj posjeta turista no da ima pritužbi da se čeka i po 15-ak i 
više dana što da nije dobro jer da ljudi onda pribjegavaju koje kakvim nesretnim okolnostima 
za pražnjenje tih septičkih jama. Postavlja pitanje da li se razmišlja o vodnim redarima o čemu 
da je već govorio kada mu je odgovoreno da se čekaju određena fuzioniranja no on da smatra 
da bi se to trebalo riješiti daleko prije, ne čekajući nikoga. Nadalje navodi da je iks puta uputio 
apel, da obzirom smo i turistička destinacija i da se radi na ekološkom konceptu svega, što 
više kretanja u prirodi, i za turizam i za ljude, da je iks puta bilo rečeno zašto se ne stave u 
funkciju barem one stare špine koje su nekad bile, da li Bračica, da li je to u Ripendi na onom 
zavoju gdje je bila stara, rustikalna špina za koju da mu nije poznato gdje je završila. Navodi 
da se stave, gdje postoji mogućnost, kako bi se ljudima pružilo da stanu, popiju malo vode, da 
se osvježe. Dodaje da nije problem sa automatima, koji svake tri sekunde reduciraju malo vode 
nakon čega se isključe slijedom čega da nema utroška i bojazni da će netko prati automobile 
i druge stvari. 
 
Dino Škopac, direktor TD Vodovod Labin d.o.o. zahvaljuje na postavljenim pitanjima te na 
pitanje koliko je cjevovoda od 1937., kada je napravljena kičma vodoopskrbe a za koju godinu 
se smatra da je i početak uspostave sustava vodoopskrbe na području Labinštine, kada je 
stavljen u pogon izvor Kožljak te je stavljen cjevovod Kožljak- Labin sa odvojkom za Svetu 
Nedelju, odgovara da je onda to bilo dugačko svega oko 20-ak kilometara, a sada da to iznosi 
preko 400 kilometara malo jačih promjera, ne kapilara nego osnovnih cijevi na području 
Vodovoda Labin. Nekada da su materijali bili azbest cement koji da se u zadnjih 10-ak godina 
jako puno mijenja nakon čega da se počelo sa lijevanim željezom, PVC-om a u zadnje vrijeme 
da se ide kod glavnih cijevi najviše na duktil, želični lijev i on da prevladava u svim investicijama 
barem u zadnjih 20-ak godina kada je napravljeno preko 100-tinjak tih linija. Na drugo pitanje 
koje se odnosilo na kvarove odgovara da je ove godine manje kvarova nego prošle godine te 
da je najzastupljeniji kod kvarova PVC. Dodaje da ima kvarova i na drugim materijalima. Kod 
postavljanja linija da se vodi računa o visinskim razmacima, o hidrauličnim proračunima te da 
se odabiru materijali koji imaju mogućnost podnošenja pritiska sukladno mjestu gdje se nalazi 
prva vodosprema, a prije toga da je prekidna komora. Ponavlja da u zadnje vrijeme najviše 
montiraju duktil. Najviše kvarova ove godine da je na PVC-u, a do kvarova da dolazi najviše 
kad se mijenjaju vremenske prilike, od hladnijeg vremena na toplo i obrnuto kada dolazi do 
kretanja tla te dolazi do kvarova. U posljednje razdoblje, zadnjih 25 dana, zbog malih oborina 
da je došlo do stezanja tla zbog čega da je bilo dosta kvarova za koje da se trude što prije 
otkriti i što je moguće prije popraviti za što da je nadležna tehnička služba i njihovi odjeli za 
iznalaženje kvara i popravak. Dodaje da se tu ne čeka da li se radi o radnom danu ili prazniku 
već da se to radi promptno. Što se tiče kvalitete vode navodi da nisu imali angažirane nikakve 
nezavisne institucije već da se kvaliteta vode prati putem vlastitog laboratorija sa oko 700-
tinjak uzoraka godišnje te da imaju i zakonsku obvezu sa nadležnim laboratorijem Zavoda za 
javno zdravstvo Istarske županije s kojim da imaju sklopljen ugovor na više godina i koji kao 
javna, državna institucija svake godine prati od resursa do pitke vode. Dodaje da prema 
njihovim podacima i ove godine, od 138 uzetih uzoraka da je 138 uzoraka ispravnih. Što se 
tiče spomenutog mirisa, navodi da je točno da imaju pisma građana u zadnje vrijeme. Dodaje 
da ono što se u zadnje vrijeme promijenilo je da je u sustav pušten izvor Mutvica. Po ljeti da 
svi izvori padnu po kapacitetu zbog sušnog perioda  te dodaje da zadnje kiše koje su pale, 
osim 15-ak, 20 litara na m2, u zadnjih nekoliko mjeseci da drugih oborina nije bilo, a nekih 
oborina da je bilo i u 6. mjesecu no da ni one nisu bile previše. Zbog toga da se nivoi izvorišta 
smanjuju kada se uz Fonte gaju i Kokote dodaje i izvor Mutvica koji da se izvor nalazi u svom 
geografskom okruženju, unutar doline rijeke Raše, te da ima jedan specifičan miris u nekim 
razdobljima. Nekada da ima, a nekada nema, odnosno kako se to stručno kaže organoleptički 
doživljaj. Navodi da su i oni zamijetili i odgovorili na dopise građana te dodaje da rade na 
uvođenju u sustav i Sveti Anton kako bi se ovo prevladalo te navodi da smatra kako će već 
kroz nekoliko dana imati i to stanje prevladano sa uvođenjem novog izvora. Što se tiče pitanja 
o 1.400.000,00 kuna dobiti odgovara da već dugi niz godina Vodovod radi u pozitivi i da se 
odlukom Skupštine dobit može podijeliti ili vlasnicima ili da se stavi kao zadržana dobit a 
Skupština da je odlučila da se dobit drži kao zadržana dobit te da može služiti eventualno za 



pokriće nekakvih gubitaka ili za poslovanje Vodovoda Labin. Na pitanje vijećnika Silvana 
Vlačića za rezultat prije oporezivanja koji je 91.959 kuna, a nakon oporezivanja 71.803 kuna  
odgovara da porezna osnovica nije ta već da je porezna osnovica 510.887 kuna sukladno 
Zakonu o porezu na dobit te dodaje da tu ulaze i neki troškovi koji uvećavaju dobit i neki koji 
smanjuju dobit. Ovi što uvećavaju da su vrijednosna usklađenja, potraživanja zaliha na osnovu 
kamata za povećanje porezne osnovice, kamata na beskamatne pozajmice, 30% troškova za 
korištenje osobnih automobila i troškovi reprezentacije, a ono što im pomaže da su prihodi po 
dividendi, prihodi od naplaćenih otpisanih potraživanja, smanjenje dobiti, državna potpora za 
obrazovanje i izobrazbu, a sve skupa da se dođe na osnovicu od 510.000 kuna na što da se 
plaća 18% poreza na dobit. Na pitanje vijećnika Darka Martinovića koliko se dugo čeka na 
odvoz septičkih jama odgovara da, bez obzira što turizam sada nije u nekom opsegu kao što 
je znao biti prethodnih godina, u šestom mjesecu da je potrošnja voda od prilike trećina od 
lanjske potrošnje za šesti mjesec, za septičke jame i za njihovo pražnjenje da je na listi čekanja 
30-ak ljudi te dodaje da stalno može upasti nekakva hitnoća zbog čega da se taj red drži. 
Dodaje da se pokušava balansirati između prekovremenog rada i pražnjenja septičkih jama 
koliko je to moguće s obzirom na situaciju i sve drugo. Navodi da imaju dvije posade i dva novo 
zaposlenih radnika, u službi da je bilo nekih bolovanja no da ima sve više potražnje za 
pražnjenjem. Ističe da je znalo biti puno lošijih situacija te da rade sa dva kamiona i dvije 
posade stalno. Dodaje da im je u planu kupiti i treći kamion u sklopu EU projekta Odvodnje 
Labinštine i to kanal master sa svim mogućim priključcima, za ispitivanje gubitaka itd. Što se 
tiče vodnoga redara odgovara da on nije zaposlen jer da sukladno Zakonu o vodnim uslugama 
nije im dozvoljeno zapošljavanje do okrupnjavanja koje da se još nije dogodilo no da su 
preraspodjelom unutar svojih službi dodijelili funkciju vodnog redara sadašnjem radniku tako 
da je mjesto vodnog redara popunjeno. Dodaje da se čeka na polaganje stručnih ispita koje 
mora imati ta osoba, a seminari i ispiti da se organiziraju u sklopu Ministarstva te da su trenutno 
u tijeku i da idu prema tom polaganju. Navodi da su oni jedina komunalna tvrtka u Istri koja, 
prema njegovim saznanjima, ima vodnog redara. Što se tiče javnih špina odgovara da su javne 
špine nekada davno bile napuštene te da više nisu bile u ingerenciji Vodovoda Labin. Dodaje 
da bi možda na nekim punktovima u gradu to bilo poželjno i dobro imati, a negdje izvan nekih 
putova da je bilo došlo i do oštećivanja imovine, pa da je tu možda nekakav upitnik. Ponavlja 
da bi definitivno negdje u gradu, u dogovoru sa Gradom i Općinama, u nekim jezgrama ili 
negdje gdje bi se ipak mogla imati nekakva kontrola, da bi po njegovom mišljenju to bilo o.k. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ jednoglasno donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o 

poslovanju TD Vodovod d.o.o. Labin za 2019. godinu. 

AD.5. 

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na petu točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 

o prihvaćanju Izvještaja o radu Javne vatrogasne postrojbe Labin za 2019. godinu“. 

Uvodno obrazloženje za ovu točku dao je Darko Vitasović, zapovjednik Javne vatrogasne 
postrojbe Labin. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovala vijećnica Vesna Šćira Knapić (IDS-HNS-HSU). 
 
Vesna Šćira Knapić (IDS-HNS-HSU) navodi da koristi priliku da se zahvali za sve aktivnosti 
društva na sigurnosti građana. Ističe da ju raduje da je sve to obavljeno bez nekakvih ozljeda 
što da je veliki zadatak onoga koji vodi cijeli tim. Također navodi da, iako nije predmet 
poslovanja 2019. godine, ali da koristi priliku kako bi se zahvalila na angažmanu tijekom 
početka pandemije covid za koje navodi da je bilo neizvjesno i da nije bilo jednostavno no da 
se vidio i njihov doprinos na organizaciji svega zbog čega da im se ovom prilikom zahvaljuje. 



 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ jednoglasno donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvještaja o radu 

Javne vatrogasne postrojbe Labin za 2019. godinu. 

AD.6. 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na šestu točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o prihvaćanju Izvještaja o radu Sportske zajednice Grada Labina za 2019. godinu“. 
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dao je Siniša Verbanac, tajnik Sportske zajednice Grada 
Labina. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Tanja Pejić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Alenka 
Verbanac (IDS-HNS-HSU), Vesna Šćira Knapić (IDS-HNS-HSU)  i Darko Martinović (KLGB 
nositelja Silvana Vlačića). 
 
Tanja Pejić (KLGB nositelja Silvana Vlačića) zahvaljuje na sadržajnoj prezentaciji te navodi da 
bi se htjela samo dotaknuti jedne točke a to su troškovi prijevoza od 550.000 kuna što da je 
preko 20% proračunskih sredstava Sportske zajednice što da je priličan iznos. Navodi da je 
rečeno da Autotrans nije više pokazivao interes za daljnjom suradnjom pa da je uslugu preuzeo 
autoprijevoznik Brioni te dodaje da ju zanima koliko se tih usluga prijevoza izvrši tijekom godine 
kao i da li su rađene projekcije da li bi se Gradu Labinu isplatilo kupiti autobus kojim bi se vršila 
usluga prijevoza ne samo za sportske djelatnosti već i za potrebe vrtića, škola kad idu na izlete 
i slično, a sve gledajući na neki duži vremenski period. 
 
Alenka Verbanac (IDS-HNS-HSU) navodi da nema pitanja već da bi samo htjela pohvaliti 
Izvješće kao i rad Sportske zajednice te dodaje da misli da rade izvrstan posao te da ju veseli 
činjenica da jako puno mladih, djece je angažirano po raznim sportovima te ističe da su ne 
manje važni i sportski uspjesi koji se postiži zbog čega da daje sve pohvale za rad te da im 
želi i dalje uspješan rad. 
 
Vesna Šćira Knapić (IDS-HNS-HSU) navodi da bi pohvalila rad svih sportskih klubova koji 
djeluju na području grada Labina te dodaje da nije za zaboravit da je ovaj period krize i izazova, 
a u dijelu prijevoza, gdje su klubovi pokazali međusobnu solidarnost te da je ta međusobna 
solidarnost klubova jedna specifičnost Labina. Dodaje da su jako ponosni na njih i da se zna 
da je sada ispred njih jedan jako veliki izazov vezano za covid i za financiranje svih aktivnosti. 
Dodaje da se vidi da su aktivni i u pružanju nekakvih dodatnih sportskih sadržaja tijekom ljeta 
te navodi da samo tako naprijed te da se nada da će uspjeti održati motiviranost djece u 
periodu kada su djeca morala biti doma i nisu se mogla baviti sportom te da će ih uspjeti 
ponovno kvalitetno aktivirat. Primjećuje da ne gube vrijeme i čim se otvorila mogućnost da se 
nešto organizira, da su organizirali te ponavlja da samo tako naprijed i da su ponosni na njih.  
 
Darko Martinović (KLGB nositelja Silvana Vlačića) navodi da nema što reći, da je Izvješće 
korektno, onaj dio koji je prezentiran da je prezentiran korektno i da se nema šta, da je sve 
evidentirano, da se vidi jedan napredak u radu, da se omasovljuje počevši od najmlađe dobi 
pa do starije dobi te dodaje da se uvijek može bolje stoga da će zatražiti određene podatke od 
izvjestitelja. Navodi da će ga zamoliti da, ukoliko danas ne može dati podatke, da to učini 
kasnije u pisanoj formi. Postavlja pitanje koliko je točno sportaša takmičara po klubovima 
unutar svih klubova, koliko je u mlađim pogonima i koliko u prvim ekipama. Drugo što ga 
zanima je koliko je sportaša, obzirom da je intencija da se maksimalno animira naše ljude, 
našu djecu, naše igrače, da ih se maksimalno uključi u rad, dakle koliko je sportaša izvan 
prostora Labinštine u pojedinom klubu i koliko ih nastupa u prvim ekipama u odnosu na naše, 
domaće sportaše. Postavlja pitanje koliko je osoba prvotimaca koji su u prvim ekipama, te 



koliko se plaća te prvotimce koji su došli izvana ili su tu domaći. Nadalje, postavlja pitanje 
kolika je članarina po klubovima i to pogotovo za sportaše mlađe uzrasne dobi. Navodi da 
podatak koji je različit prema svakom klubu, svakoj udruzi a to je na koji se način nabavlja 
oprema. Dodaje da svaki klub za sebe nabavlja opremu te tko tu opremu snosi, i to pogotovo 
za mlađe, a za starije da zna kako to ide. Navodi da je razlika da li je to neki klub u Rapcu, u 
Labinu, na Vinežu, košarkaši ili netko drugi.  Da li su to tenisice, kimono, trenerka itd. a sve da 
to govori zbog transparentnosti, inovativnosti i kreativnosti pojedinaca da bi mogli klubovi 
opstati i raditi. Dodaje da se slaže i da će ponovno pohvaliti sve ono što je postignuto i upravo 
s ciljem napretka i da se ide još jedan korak dalje, da to traži i da predlaže da tako nastave te 
da vidi da će sport Labinštine imati s jednim takvim nastupom i radom u budućnosti koju da 
moramo graditi na mlađim ljudima s ovog prostora. 
 
Siniša Verbanac, tajnik Sportske zajednice Grada Labina zahvaljuje na pitanjima te navodi da 
mu je drago da nekada može, što se tiče sporta malo podrobnije stvari objasnit jer da nije toliko 
fokus na sportu koliko na nekim drugim stvarima. Zahvaljuje na pohvalama te navodi da bi se 
želio osvrnuti na izlaganje vijećnice Vesne Šćira Knapić koja je navela da je ovo razdoblje 
izazovno što i on potvrđuje te navodi da im je na neki način pomoglo što nije bilo evenata, 
utakmica zbog čega da se nije morao trošiti novac i to najviše na prijevoz. Dodaje da sport 
najviše pati samim time što se ne održava, kao i sa kulturom. Kada djeca ne treniraju i ne 
okupljaju se, da se izaziva najveća šteta zbog čega da su neki produžili do kraja šestog 
mjeseca a neki da sada rade ljetne kampove za što da je veliki interes tako da sve ide dalje te 
da se nada da ih neće opet zaustavit na jesen. Na pitanje vijećnika Darka Martinovića 
odgovara da na pamet neće znati točne podatke no da ima sve elaborirano i da mu može 
proslijedit podatke po klubovima. Navodi da je u tri najveća kluba nekih 400-tinjak sportaša, 
prije da je rekao da je mladih ispod 19 godina skoro tisuću, seniora da imaju u ova tri kluba, u 
boćanju te nešto sitno po ostalim klubovima. Dodaje da ima seniora izvana no to da je realnost 
jer da smo mala sredina i da nakon 18. godine puno njih odlazi na fakultete, neki da se vrate 
a neki ne. Određena kvaliteta da postoji no za neki iskorak da trebaju i neka pojačanja. Navodi 
da su to uglavnom sportaši koji su blizu, te navodi primjer Zagreba gdje kada netko dođe iz 
Samobora ili Gorice, da se nikad ne kaže da je netko vanjski, kao kod nas kad netko dođe iz 
Pazina ili Pule. Na pitanje koliko se plaćaju seniori odgovara da će to bolje znati klubovi. 
Dodaje da nema te podatke te navodi da je bitno da se seniori ne plaćaju iz gradskih sredstava. 
Također navodi da je seniorima dozvoljeno da je hranarina neoporeziva do 1.750 kuna 
mjesečno tako da se po njegovim saznanjima do tih nekih brojki to kreće pa prema dolje. Znači 
od par sto kuna do tih maksimalnih 1.750 kuna što da se neoporezivo može isplatiti sportašima. 
Članarina po klubovima da se razlikuje, uglavnom da se radi o oko 100 kuna, a neki da imaju 
150. Navodi da su oni stava da je članarina potrebna jer da stvara neku obavezu, pripadnost 
klubu. Dodaje da je bio pokušaj da se uvede bez članarine što da je ispalo dosta negativno te 
ističe da klubovi dobe sredstva od Grada no da velikoj većini to nije dovoljno za njihove 
redovne aktivnosti pa da im članarina to na neki način upotpunjuje. Ukoliko postoje ambicije 
klubova za napredovanjem da Uprave tada reagiraju i nalaze dodatna sredstva kojima mogu 
te ambicije ostvariti. Što se tiče nabavke opreme navodi da je bilo razmišljanja da se to na neki 
način objedini no da su sportovi različiti i da je to disperzirano i da je različita oprema koja ne 
odgovara svima no da su stvoreni dobri odnosi sa dobavljačima opreme tako da svi dobe jako 
dobre ponude. Oprema da se plaća uglavnom na način da dio plaća klub a dio da plaćaju sami 
korisnici. Dresove da plaća klub i oni da se vraćaju, a što se tiče sportske torbe, jakne i trenerke 
da to ostaje korisnicima. Dodaje da, kada bi klub sve to plaćao, da bi se sve to trebalo vraćati 
u klub i da to ne bi imalo smisla već da ovako dio plate korisnici odnosno djeca, roditelji nakon 
čega da njima ta oprema i ostane te ako napuste klub, da ne trebaju to vratiti ujedno navodeći 
da je i u redu da se ti troškovi na neki način podijele. Navodi da će vijećniku Darku Martinoviću 
poslati podatke o isplatama i ukoliko mu bude bilo još što potrebno, da ga može kontaktirati. 
Na pitanje vijećnice Tanje Pejić koje se odnosilo na prijevoz odgovara da su oni to uveli još 
2008. godine jer da su bili stava da je to jedna jako bitna stvar, odnosno najbitnija stvar kod 
funkcioniranja nekog kluba. Do onda da su vozili roditelji, da se išlo autima što da je povećavalo 
nesigurnost, a čak da je od državne pravobraniteljice za djecu išao naputak krajem prošle 



godine prema svim lokalnim samoupravama i sportskim zajednicama točno na način na koji 
imaju oni. Da nisu njih spominjali no da su rekli da bi bilo dobro da se tako organizira prijevoz 
i da voze profesionalni šoferi, da se to ne pušta klubovima jer da se događaju svakakve stvari. 
Navodi da oni to rade odlično već 12 godina i kad se uveo prijevoz da je ta cifra bila velika, 
koju su bili smanjili zbog dotacija, no da je prijevoz žila kucavica funkcioniranja klubova. Ističe 
da klubovima to daje nekakvu sigurnost da će oni natjecanja odraditi, a to da se vodi na način 
da se uvijek pokušava uštedjeti na različite načine. Konkretno ako su bliži prijevozi da se gleda 
da seniorske ekipe to same odrade a djecu da uvijek vozi profesionalni šofer. Na pitanje o 
rasporedu prijevoza odgovara da misli da se to nalazi u tablici i to po mjesecima i klubovima. 
To da piše u financijskom izvještaju, a navedeno da varira od godine do godine ovisno o 
destinacijama i klubovima koji su u svakoj ligi, o napredovanju klubova ili nazadovanje iz lige 
u ligu. Što se tiče javne nabave za prijevoz navodi da su imali situaciju da su prije nekoliko 
godina na tržište ušli Brioni nakon što ih je više godina snadbijevao Autotrans te da su Brioni 
poslali nižu ponudu i 2014.-2015. godine da su ušli na dvije godine nakon čega da je Autotrans 
na slijedećem natječaju, kako bi izbacio Brioni dampao cijene te da su cijene bile jako povoljne. 
U toku te dvije godine da je Autotrans skužio da je tu malo pretjerao, da su oni razgovarali s 
njima prije nego što je išla javna nabava vani, kada su im rekli da oni više ne mogu istrpjet te 
cijene i da će ih nešto dignuti te da im u opasnost dolazi poslovnica u Labinu kao i da, ako 
bude trebalo da će skinuti sport ukoliko im to radi gubitak prije nego što bi zatvorili poslovnicu. 
Na javnoj nabavi da su poslali bezobrazno visoke cijene, a Brioni da su bili više-manje korektni, 
iako je to značilo 50% povećanje cijene, no da su cijene Briona dosta realne te da su zadovoljni 
s njihovom suradnjom. Dodaje da čak i sponzoriraju prijevoz Olimpijade osnovnih škola i uvijek 
da su spremni izaći u susret. Cijene koje sada imaju da su dosta veće od onih prije no da bi 
rekao da su realne pogotovo zato jer su one prije bile jako, jako niske. Trenutno da imaju 
projekciju, a što da su imali u proračunu, da imaju nekih oko 700.000 kuna troškova prijevoza, 
a raznim uštedama da će to vjerojatno uspjeti smanjiti, obzirom i da ovih 2-3 mjeseca nije bilo 
prijevoza. Dodaje da će tek slijedeće godine, ukoliko sport ne bude stajao, vidjeti pravu sliku. 
Što se tiče autobusa navodi da je bilo i takvih razmišljanja no da je problem što se zna dogoditi 
da za vikend bude 15 do 20 prijevoza pa da autobus tu ne bi puno pomogao. Ističe da bi se 
mogao odraditi jedan prijevoz u nedjelju, jedan u subotu, možda nekada dva kada je prijevoz 
kraći, u ujutro u Puli, a popodne u Rijeku. Neko vrijeme da je bilo govora, kada je komunalno 
bilo kupilo autobus za Rabac, da će se to koristiti no to da im ne bi previše pomoglo, a da se 
radi o dosta velikom trošku. Ukoliko se to bude moglo ukomponirat sa još nečim drugim, da se 
obavljaju npr. potrebe prijevoza za druge institucije pa da vikendom Sportska zajednica to 
koristi, da bi se time napravile neke uštede no da onda ponovno treba imati službenog šofera, 
profesionalca koji bi to morao voziti vikendom. Navodi da ima tu puno stvari koje bi trebalo 
razraditi. U jeku sezone da znaju imati minimalno deset prijevoza, čak i 20-ak prijevoza za 
vikend, tako da jedno vozilo ne bi donijelo previše razlike. Neki klubovi da su čak razmišljali o 
kupovini kombija, no da se događa opet ista stvar, jer ako se kupe dva kombija, da oni ne bi 
puno pomogli jer da bi se mogao angažirat prosječno jedan kombi dnevno. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ jednoglasno donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvještaja o radu 

Sportske zajednice Grad Labina za 2019. godinu. 

AD. 7. i AD. 8. 

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na sedmu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 

o stavljanju van snage Odluke o odgodi dospijeća plaćanja poreza na potrošnju“ te predlaže 

da se rasprava provede zajedno sa osmom točkom dnevnog reda „Donošenje Odluke o 

stavljanju van snage Odluke o oslobađanju od plaćanja poreza na korištenje javnih površina“. 

 
Predlagatelj za sedmu i osmu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
 



Uvodno obrazloženje za ove točke dao je Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Tanja Pejić (KLGB nositelj Silvano Vlačić) i Silvano Vlačić 
(KLGB nositelj Silvano Vlačić). 
 
Tanja Pejić (KLGB nositelj Silvano Vlačić) navodi da je morala pročitati dva, tri puta dopis 
Ministarstva jer da joj je malo nejasan. Postavlja pitanje da li je dobro razumjela da iz tog 
dopisa Ministarstva proizlazi da jedinica lokalne samouprave predmetne poreze, a to da je 
porez na potrošnju i porez na korištenje javnih površina, ne može samostalno mijenjati  tijekom 
godine odnosno prije 1. siječnja. Za razliku od pripreza poreza na dohodak koji da se može, 
pa navodi da ju zanima da li se razmatralo, ako ne ukidanje, onda smanjenje te vrste poreza 
te navodi da su neki gradovi to već učinili kao što je Motovun, Bjelovar, Valpovo. Dodaje da to 
govori zato što je jučer čelnik Istarskog stožera, gosp. Kozlevac rekao da su u Istri u odnosu 
na ostatak Hrvatske strože mjere, i to primjer ograničenja rada kafića do 2 sata iza ponoći 
slijedom čega da smo u Istri zakinuti u obavljanju ugostiteljske djelatnosti u odnosu na ostatak 
Hrvatske. Iz navedenog razloga da smatra da bi trebali pristupiti barem ukidanju prireza na 
dohodak. Također navodi da su je neki pitali što se tiče ovih dvaju poreza, i to poreza na 
potrošnju i poreza na korištenje javnih površina, a obzirom da je svaki dan neizvjesna situacija 
i da se mijenja više nego vremenska prognoza, da su je pitali da, ukoliko dođe do 
nemogućnosti plaćanja predmetnih poreza, a obzirom da se računi za to ispostavljaju, koje 
represivne mjere se mogu očekivati s obzirom na neizvjesnost nastavka poslovanja tijekom 
ove turističke sezone. 
 
Silvano Vlačić (KLGB nositelj Silvano Vlačić) navodi da se ove dvije Odluke stavljaju van snage 
te navodi da možda nije nužno u ovom materijalu to spomenut no da bi bilo dobro, šta je sa 
onom Odlukom, Zaključkom da će se glede poreza na korištenje javnih površina pomoći 
gospodarstvenicima da dobiju određenu pomoć od Grada u određenom postotku onoga što 
inače trebaju platit, ovisno o ostvarenjima prihoda u odnosu na prošlu godinu. Postavlja pitanje 
da li to stoji jer da se to nigdje ne spominje te dodaje da bi bilo dobro da poduzetnici to znaju i 
da znaju koji je slijedeći korak. 
 
Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i upravljanje 
imovinom zahvaljuje na postavljenim pitanjima te navodi da će na pitanje vezano uz porez na 
dohodak odgovoriti Gradonačelnik Valter Glavičić, a na pitanje u ingerenciji Upravnog odjela i 
to konkretno na pitanje vezano uz plaćanje poreza na korištenje javnih površina odgovara da 
sve preporuke koje su došle od strane nadležnih institucija kao i u Odlukama Grada da je 
navedeno da se neće vršiti prisilna naplata te da se neće otkazivati zakup poslovnih prostora 
ukoliko poduzetnici ne stignu na vrijeme podmiriti obveze koje su im date ili po Ugovoru ili po 
Rješenju o korištenju javnih površina. Navodi da što se toga tiče, poduzetnici mogu mirno 
spavati što se tiče od strane Grada Labina. Na pitanje vijećnika Silvana Vlačića odgovara da 
kao što je bilo najavljeno na rebalansu Proračuna na prošloj sjednici Gradskog vijeća, Upravni 
odjel za gospodarstvo i EU projekte da priprema javni poziv za dodjelu potpora koji da još nije 
objavljen jer da se sagledava maksimalan postotak koji će biti vraćen u devetom mjesecu 
odnosno kada budu dodijeljene potpore jer kad se radio obračun, da se isti radio na temelju 
lanjske godine, no da su neki korisnici koji su koristili javnu površinu, lani, za vrijeme normalne 
turističke sezone, počeli ju koristiti za vrijeme Uskrsa. Navodi da postoje situacije da pojedini 
ugostitelji koriste prvi mjesec tek u sedmom, tako da je konačna vrijednost zaduženja poreza 
na korištenje javnih površina manja u odnosu na 2019. godinu zbog čega da se još nije išlo sa 
javnim pozivom. Dodaje da vjeruje da će javni poziv biti kroz nekoliko dana iz razloga kako bi 
se dao maksimalan popust koji je moguć u odnosu na osigurana sredstva u Proračunu za ovu 
godinu. 
 



Valter Glavičić, Gradonačelnik svih pozdravlja te navodi da se još nije javljao za riječ jer da je 
primijetio da nema potrebe te da će samo probat nadopunit pročelnika kako bi se malo jasnije 
kazalo. Sada da je bila jedna Odluka koju da su svi u dobroj namjeri donijeli zajedno na 
sjednicama Vijeća koje su bile u doba kada se nisu nalazili u živo nego putem video 
konferencija te da su u toj dobroj namjeri dobili odluku od strane Ministarstva koja da na neki 
način malo negira neke stvari. Navodi da će uvijek kazati ono što je najbitnije a to je da ako se 
ne može nešto napraviti na jedan način, da će se sigurno poduzetnicima i obrtnicima pomoći 
na neki drugi način. Taj drugi način je taj da će se dati poticaji kroz gospodarstvo, a sada da 
se to samo malo nivelira te da postoji oprez kako opet ne bi došla odluka iz više instance da 
isto nije u skladu s nekim birokratskim procedurama, mjerama odnosno da nije u skladu s 
životom koji svi skupa svakodnevno teško živimo. Ideja da ide u tom smjeru da definitivno neće 
biti represivnih mjera. Ideja da ide u tom smjeru da su u svakodnevnom kontaktu sa 
najugroženijim i to najviše pročelnik Donald Blašković, i to u ovoj sezoni koja je kakva je, sa 
prometima kakva jesu te da je i pitanje kakva će biti obzirom da se stalno događaju neke 
turbulencije i taman kad se misli da je sve ok. onda se sve skupa malo zakomplicira. Ideja da 
kroz taj javni poziv koji će se lansirati od strane Grada, da se realno pokuša izaći u susret 
poduzetnicima da oni jedan dio tog zaduženog poreza plate, a to da će biti jedan manji dio, a 
za ostatak da se ide svjesno njima u susret te da će se čekat da završi ova poslovna godina 
kada će se usporedit poslovna godina 2020. sa 2019. godinom i linearno tome da će se dati 
poticaj i to kroz Upravni odjel za gospodarstvo. Dodaje da ukoliko neki brojevi ne budu štimali 
što da je moguće i da će moguće faliti nešto novca, da će se to kroz budući rebalans koji da 
će biti na jesen, da će se prebaciti novac iz jednog odjela u drugi tako da će svi ti ljudi, koliko  
budu manje zaradili u odnosu na lani, toliko će imati poticaj, „popust“ na korištenje javnih 
terasa. Navodi da je to jedna njegova ideja te da moraju još samo neke stvari provjerit i uskladit 
sa zakonom kako opet ne bi bila neka odluka Ministarstva te čim se to spremi da će ići javni 
poziv koji da će biti otvoren jedno duže vrijeme tako da će svi biti obuhvaćeni javnim pozivom. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ donijelo Odluku o stavljanju van snage Odluke o odgodi dospijeća 

plaćanja poreza na potrošnju. 

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ donijelo Odluku o stavljanju van snage Odluke o oslobađanju od 

plaćanja poreza na korištenje javnih površina. 

AD.9. 

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na devetu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 

o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu“. 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dao je Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
 
Bez rasprave. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ donijelo Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu. 

 
 
 
 



AD.10. 

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na desetu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 

kojom se uspostavlja načelo ravnopravnosti u spolnoj zastupljenosti u svim radnim tijelima 

Gradskog vijeća“. 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Povjerenstvo za ravnopravnost spolova Grada 
Labina. 
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Federika Mohorović Čekada, zamjenica 
Gradonačelnika i  predsjednica Povjerenstva za ravnopravnost spolova Grada Labina. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
 
Bez rasprave. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ jednoglasno donijelo Odluku kojom se uspostavlja načelo 

ravnopravnosti u spolnoj zastupljenosti u svim radnim tijelima Gradskog vijeća. 

 
AD.11. 

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na jedanaestu točku dnevnog reda „Donošenje 

Odluke o raspisivanju javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Grada Labina“. 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik. 
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovala vijećnica Tanja Pejić (KLGB nositelj Silvano Vlačić), Nevina Miškulin 
(KLGB nositeljica: Nevina Miškulin). 
 
Tanja Pejić (KLGB nositelj Silvano Vlačić) zahvaljuje na sažetoj i sadržajnoj informaciji te 
dodaje da je čak i dosta razumjela izvjestiteljicu te navodi da je vidjela da ima puno obrazaca, 
zahtjeva, svega i svačega te postavlja pitanje da li će biti priložena karta odnosno zorni prikaz 
kako bi se ljudi lakše snašli jer da je vidjela da je u tabličnom prikazu u excelu dan popis tih 
čestica pa da bude preko karte uz te obrasce sve na jednom mjestu. 
 
Nevina Miškulin (KLGB nositeljica: Nevina Miškulin) pozdravlja sve prisutne te navodi da je 
sasvim opravdan i prihvatljiv prijedlog gospođe pročelnice te da i sam natječaj sadrži one 
uvjete koji su zakonom propisani jer u protivnom da bi smisao i svrha davanja u zakup tog 
zemljišta bila upitna odnosno na neki način otklonjena jer da zemljište koje je obuhvaćeno u 
zahtjevu za povrat nekretnina ne može biti zemljište na kojem se mogu graditi niti građevine 
niti saditi trajni nasadi. 
 
Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
izdavanje akata za gradnju odgovara da će se dati kompletno i sve zajedno formulare te da su 
pripremili podloge u PDF-u malo veće rezolucije tako da će svatko preko portala moći jasnije 
vidjeti gdje se nalaze te parcele i gdje je pristup te šire područje. Dodaje da se koji puta teško 
snaći, npr. kad se gleda neko selo u Bartićima teško se snaći, tko nije vičan geoportalu, gdje 
se to nalazi zbog čega da će sve to staviti na portal.  



 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ jednoglasno donijelo Odluku o raspisivanju javnog natječaja za 

zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Labina. 

AD.12., AD.13., AD.14. i AD.15 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća predlaže da se provede jedinstvena rasprava za dvanaestu 
točku dnevnog reda „Donošenje Odluke o dodjeli Nagrade Grada Labina za životno djelo u 
2020. godini“, točku trinaest dnevnog reda „Donošenje Odluke o dodjeli Godišnje nagrade 
Grada Labina za 2020. godinu“, točku četrnaest dnevnog reda „Donošenje Odluke o dodjeli 
Zahvale Grada Labina u 2020. godini (Luka Ilić) i točku petnaest dnevnog reda „Donošenje 
Odluke o dodjeli Zahvale Grada Labina u 2020. godini (Volonterski timovi Gradskog društva 
Crvenog križa Labin)“. 
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Eni Modrušan, predsjednica Komisije za 
imenovanja. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovala vijećnica Renata Kiršić (nezavisna vijećanica). 
 
Renata Kiršić (nezavisna vijećanica) navodi da u ime Kluba vijećnika čestita svima koji su 
izabrani za ovogodišnje nagrade, zahvale i nagradu za životno djelo te dodaje da su svi to 
zaslužili i da je lijepo znati da u Labinu ima tako vrijednih ljudi koji su posvećeni onomu što 
rade a i onima što rade za Labin iz daleka.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“ jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Nagrade Grada Labina za 
životno djelo u 2020. godini, 12 „ZA“ jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Godišnje nagrade 
Grada Labina za 2020. godinu, 12 „ZA“ jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Zahvale Grada 
Labina u 2020. godini (Luka Ilić) i sa 12 „ZA“ jednoglasno donijelo Odluku o dodjeli Zahvale 
Grada Labina u 2020. godini (Volonterski timovi Gradskog društva Crvenog križa Labin)“. 
 

AD.16. 

Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na šesnaestu točku dnevnog reda „Donošenje 

Odluke o dodjeli Godišnje nagrade Roberto i Daniela Giannni u 2020. godini“. 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Povjerenstvo Godišnje nagrade Roberto i Daniela 

Giannini. 

Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Loreta Blašković, pročelnica Upravnog odjela za 
poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i opće poslove.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
 
Bez rasprave. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 

Vijeće glasovanjem 12 „ZA“ jednoglasno donijelo Odluku o raspisivanju javnog natječaja za 

zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Labina. 

 Eni Modrušan, predsjednica Vijeća zaključuje sjednicu.  
 
Sjednica je tonski snimana.  



 
Tonski snimak sjednice se objavljuje na www.labin.hr.  
 
Dovršeno u 12,30 sati.  
 
 
 
ZAPISNIK VODILA               PREDSJEDNICA  
 

Kristina Sinčić Smoković, v.r.                   Eni Modrušan 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
  


